



**Yee Hong Community
Wellness Foundation**
頤康基金會

**New Horizon Championship 2018 9th Annual Charity Table Tennis Tournament
Presented by: Canada-HK New Horizon Lions Club**

News Release (April 3, 2018)

The Canada-HK New Horizon Lions Club would like to announce today to hold the 9th Annual Charity Table Tennis Tournament on May 26 and 27, 2018 at My Table Tennis Club (MTTC) in Markham. There will be 16 event categories including 7 singles and 9 team events to accommodate both rated competition and recreational players.

Singles categories are Under 800, Under 1600, Youth under 500, Senior, VIP, Yee Hong Singles events. Team categories are Media, Lions, Leos, Intellectually Challenged, Premier, Elite, Community, Mix double and Yee Hong double. The tournament continues to be a non-sanctioned event. We expect 70 teams and 300 players participating this year.

We are honoured having Double Fish, an internationally recognized brand and one of the largest manufacturers of sports equipment in China, as the Title sponsor. Also, we appreciate Double Fish sponsoring \$1700 cash prize to the winning teams in Premier Team category in order to attract more advanced players to participate in the tournament.

We thank My table Tennis Club as the Venue Sponsor and generously donating 4 annual memberships to the winners of Mix Double, Under 1600, and Senior categories.

We carry on the beneficiary Yee Hong Community Wellness Foundation from last year. However, the fund raising target this year is dedicated to its project – Development of Yee Hong Scarborough Hospice. With strong roots in the Chinese Canadian community, Yee Hong's mission is to enable Chinese Canadian and other seniors to live their lives to the fullest as healthy, independent, and dignifies individuals through providing a continuum of excellent and culturally appropriate care.

Double Fish is the Title Sponsor and Prize Sponsor. Deputy Mayor Jack Health of City of Markham is the Dignitary Sponsor. The Hong Kong Economic and Trade Office (Toronto) is the Prestige Sponsor. MTTC is the Venue Sponsor. John Kwan, KO & Partners Co. is the Diamond Sponsor. Torce Financial Group is the Corporate Sponsor. Scotia Wealth Management and Olympia Wholesale Co. are the Silver Sponsor. Matrix Production Co. is the Graphic/Design Sponsor. Stenronics Inc. is the Souvenir Sponsor. The organizing committees are grateful for the interest and strong support from these and other sponsors.

For more information, please visit www.newhorizonlionsclub.org or contact:

Paul Leung	paul.leung@newhorizonlionsclub.org	647-978-0833
Danny Leung	danny.leung@newhorizonlionsclub.org	416-802-6366
Ambrose Cheng	ambrose.cheng@newhorizonlionsclub.org	416-729-0600



Yee Hong Community
Wellness Foundation
頤康基金會

**New Horizon Championship 2018 9th Annual Charity Table Tennis Tournament
Presented by: Canada-HK New Horizon Lions Club**

**新聞發佈 (2018 年 4 月 3 日)
第九屆慈善乒乓球錦標賽**

加港新里程獅子會今日公佈將於 2018 年 5 月 26 及 27 日在萬錦市舉辦第九屆慈善乒乓球錦標賽，交流球技之餘亦可做慈事，歡迎各界人士踴躍參加。

球賽共有十六個賽項，包括單打、混雙、及隊制賽事。單打賽分別為 800 分以下、1600 分以下、青少年 500 分以下、耆英、貴賓、及頤康組別。隊制賽分別為傳媒、獅子會、青獅會、智障、卓越、精英、社區、混雙、及頤康雙打組別。本活動為非安省乒乓球協會賽事，但提供一個良好的平台，給予不同水平、不同族裔、不同年齡的球員，互相切磋，增進友誼的機會。本賽事預計有 70 團隊及 300 球員參加。

今年我們好榮幸能繼續得到雙魚體育用品集團有限公司(Double Fish)作為本次比賽的 Title Sponsor。雙魚是一間國際知名牌，亦是中國最大體育器材生產商之一。雙魚亦很慷慨地捐贈出 \$1700，作為卓越隊制賽勝出隊伍的獎金。

我們好多謝 MTTC 作為場地贊助商及捐出共 4 個會藉予混雙、1600 分以下、及耆英組別冠軍人仕。

我們亦很高興地繼續為頤康基金會籌款。這個慈善賽的收益，將全部捐贈予士嘉堡頤康善終服務計劃。頤康紮根於華人社區，提供連貫性、優質和切合文化需要服務，使華裔和其他族裔長者都得過着最健康、獨立、和有尊嚴的生活。

Title and Prize Sponsor 雙魚體育用品集團。Dignitary Sponsor 萬錦市副市 Jack Heath。Prestige Sponsor 香港經濟貿易(多倫多)辦事處。Venue Sponsor MTTC。Diamond Sponsor John Kwan, KO and Partners Co.。Corporate Sponsor Torce Financial Group。Silver Sponsor Scotia Wealth Management and Olympia Wholesale Co.。Graphic/Design Sponsor Matrix Production Co.。Souvenir Sponsor Stentronics Inc.。大會籌委會非常感謝以上及其他贊助人與機構的鼎力支持。

如欲了解詳情，請瀏覽 www.newhorizonlionsclub.org 或聯繫：

Paul Leung	paul.leung@newhorizonlionsclub.org	647-978-0833
Danny Leung	danny.leung@newhorizonlionsclub.org	416-802-6366
Ambrose Cheng	ambrose.cheng@newhorizonlionsclub.org	416-729-0600